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1. Opening en mededelingen 

De voorzitter opent om 20:00u online de vergadering (via Live Event in Teams) en heet 

alle ereleden, leden van verdienste, leden, helden, ouders en wettelijke 

vertegenwoordigers van harte welkom. Vragen die vooraf zijn gesteld zijn zo goed als 

mogelijk verwerkt in de presentatie op de ALV. Deze presentatie is terug te vinden achter 

de login. Leden hebben de gelegenheid om hun vragen via de Q&A in Teams of per 

WhatsApp te stellen. De vragen zijn terug te vinden in de Q&A. 

 

2. Terugblik 

Aan de hand van foto’s in de presentatie wordt een terugblik gegeven op het afgelopen 

jaar. Een bloemlezing: 

Lustrumjaar: 

o Er zijn Lustrum artikelen te koop (paraplu, thermobeker, Osaka rugzakje)  

o Er zijn Lustrum kado’s voor alle leden uitgedeeld (hockeybal, bidon)  

o Er is Triple Lustrumbier met speciale dank aan de Vrienden van HCY! 

o Het eerste Lustrum Magazine lag 9 juni op de deurmat 

o Er zijn Osaka keepershirts uitgedeeld voor alle keepers 

Clubhuis 2.0: 

o Binnen- en buiten is opnieuw geverfd in nieuwe frisse kleuren 

o Er is een chillhoek, mede mogelijk gemaakt door de GCA   

o Er zijn nieuwe meubels in het clubhuis   

o De vloer is geschuurd en in de olie gezet 

o De herenkleedkamers zijn opgeknapt door JC1 

Accomodatie: 

o Er is Led verlichting langs de velden aangelegd 

o Er zijn nieuwe dugouts voor veld 3 

o De terrasmeubels zijn geverfd 

o Er zijn nieuwe camera’s opgehangen 

o Er zijn nieuwe spandoeken van Rabobank 

o De gezonde keuken is een feit  

o Er is een Digiboard geschonken voor in de multifunctionele ruimte boven 

Corona: 

o Er is een corona organisatie opgetuigd (o.a. protocollen, beleid en coordinatoren) 

o Van 12 maart tot 11 mei geen training & wedstrijden. Competitie abrupt gestopt. 

o Er is een voedselbank donatie gedaan voor producten die beperkt houdbaar zijn 

o Er is 327 euro opgehaald via Helpjecluppie  

o Er is geen financieel gat in vorig seizoen 

o Er is veel online overlegd en er is een online ALV gehouden 

Hockey evenementen: 

o SilverCup Heren 1 in vierde ronde tegen Forescate gewonnen met 4-3 

o Er waren 10 zaalkampioenen 

o YpaCamp (20-21-22 juli) groot succes, meer dan 80 deelnemers 

o Seizoen 2020-2021: 73 teams, veel nieuwe aanmeldingen in augustus/september 

o Geen grote problemen met het vinden van trainers en coaches. 

o Seizoensopening met afscheid oud D1, poffertjes en ijsjes, clinic en kraampjes 

o JA1 speelt voor het eerst landelijk Super A competitie 
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o Trim clinic met meer dan 35 aanmeldingen FOTO BROCHURE 

Opleidingen: 

o Technisch Coordinator Franklin gestart voor meer structuur rondom opleidingen  

o KNHB basisopleiding voor coaches en trainers (HT 1): 33 trainers 

o 18 HCY aanmeldingen voor HT2 opleiding voor coaches en trainers 

o SportsCafé HCY Inside voor trainers en coaches (spreker Michiel vd Struijck) 

Vereniging: 

o Bestuurswisseling (afscheid Joyce, Maartje, Sanne. Welkom voor Roy en Jeroen) 

o Meer communicatie via Social media: Instagram naar 950 volgers in 1 jaar  

o Nieuwe officiele HCY pictogrammen voor alle teamapps en insta accounts 

o Evenementen: Oktoberfest 2019, Jongste Jeugd Griezelfeest 2019, 

Sinterklaasfeest 2019, D-lijn kerstfeest, Kerstfeest Senioren, Nieuwjaarsborrel 

o Invulling JJ met nieuwe vrijwilligers 

o Nieuwe Osaka teamkleding  

Geschonken door de Vrienden van HCY: 

o Coachmap voor alle coaches 

o Mobile oplader  

o Trainersjasjes 

o Dug-out waterdoek 

o Derde mobiele tribune 

 

3. Notulen 8 juni 2020 

De notulen van 8 juni 2020 worden zonder aanpassingen vastgesteld.   

 

4. Wijziging in bestuur 

Jeroen de Jong is na digitale stemming officieel benoemd tot nieuw bestuurslid van HCY. 

We wensen Jeroen veel succes toe en kijken er als bestuur naar uit samen te werken aan 

een nog steker en beter HCY! Jeroen neemt de taken van Albert (Algemeen HTZ) en van 

Friso (scheidsrechters/keepers). 

Ook hebben we als bestuur afscheid genomen van Sanne Stigter. Sanne is hartelijk 

bedankt voor haar bewezen diensten voor de club. 

 

6. Financieel jaarverslag  

Roy licht het financieel jaarverslag van het seizoen 2019-2020 toe. Door Corona was het 

een uitdagend financieel jaar:  

• Clubhuis drie maanden dicht 

• Ontvangen corona subsidies 

• Trainers gewoon doorbetaald en langer doorgetraind 

• Extra kosten  

Conclusie: we zijn een financieel gezonde club met een exploitatieresultaat van minus 

€96 . Er is een daling van de omzet van de keuken en bar van € 46.000, maar er zijn ook 

bijzondere baten als gevolg van Corona van € 26.000. 

 

5. Verslag en advies kascontrolecommissie  

De kascontrolecommissie geeft aan dat de administratie goed op orde is en er geen 

onregelmatigheden zijn aangetroffen.  
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De kascontrolecommissie adviseert om de jaarrekening 2019-2020 goed te keuren en 

het bestuur decharge te verlenen.  

  

Verder nemen Hendrik Takens en Desiree van Haasteren afscheid van de 

kascontrolecommissie en wordt door de penningmeester bedankt voor zijn inzet in de 

afgelopen jaren.  

 

Amira Osman wordt als nieuw lid met overweldigende meerderheid gekozen als nieuw lid 

van de kascontrolecommissie. De kascontrolecommissie bestaat nu uit 2 leden: Edwin 

van Dusseldorp en Amira Osman.  

  

7. Decharge bestuur en vaststellen jaarrekening 

Het bestuur krijgt decharge voor het gevoerde beleid en de jaarrekening 2019-2020 

wordt vastgesteld.  

  

8. Aftreden Sanne Stigter  

Na 15 maanden bestuurslid te zijn neemt Sanne afscheid van het bestuur. De voorzitter 

dankt Sanne voor haar inzet voor de club en haar bijdrage voor het Lustrum, de gezonde 

keuken en de evenementen. Sanne blijft gelukkig actief in de Lustrum commissie. 

 

6. Update vervanging velden 

Met betrekking tot de vervanging van de velden heeft Roger een update gegeven over de 

laatste stand van zaken. Er is gesproken met gemeente DH, KNHB expert velden, 

verschillende clubs die recentelijk veldvervanging hebben gedaan, aannemer velden. 

Hierdoor is een behoorlijke basiskennis verzameld. Volgende stap is specifiek kijken naar 

typen velden, innovatie en duurzaamheid. Uitgangspunt gemeente DH is vervangen 'like 

for like'. Bij upgrade naar waterveld moet HCY op enige wijze de meerkosten dragen.  

De fundatie van veld 2 en 3 wil de gemeente vervangen i.v.m. aanwezigheid rubber.  

 

Samen met Jonne Donnars en Friso doet hij onderzoek naar de volgende mogelijkheden: 

➢ Scenario 1: Veld 2 en veld 3 beide zand (innovatief) 

➢ Scenario 2: Veld 2 zand (innovatief) en Veld 3 water 

 

De uitwerking van de scenario’s worden als advies aan de leden voorgelegd. Een 

beslismoment vindt later plaats in een speciaal uitgevaardigde Bijzondere Leden 

Vergadering. 

 

De planning ziet er als volgt uit: 

➢ Eind oktober 2020: besluit gemeente vervangen/renoveren 

➢ December 2020: Bijzondere ALV 

➢ Medio maart 2021: start aanbesteding gemeente 

➢ Medio juni 2021: start werkzaamheden veld(en) 

(8-12 weken voor de werkzaamheden) 

➢ September 2021: opening hockey seizoen 21-22 
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7. Vooruitblik 

Er wordt een vooruitblik gegeven op de komende maanden: 

✓ Onzekerheid over ontwikkeling en gevolgen Coronavirus 

✓ Vervanging veld 2 en 3 

✓ Geen zaal voor HCY wel midwintercompetitie 

✓ Opleidingen en elkaar helpen als onderdeel nieuwe cultuur 

✓ Looptrainingen voor alle lijnen 

✓ Vernieuwing Spelersvolgsysteem 

✓ Lustrumactiviteiten (feest, toernooien) en Lustrum Magazine editie 3 en 4 

✓ Afronding clubhuis 2.0 

o Gescheiden afval  

o Koffiebar en upgrade van de bar 

o Upgrade oude bestuurskamer naar multifunctionele ruimte  

 

7. Q&A 

Alle vragen die via mail, Q&A of whatsapp zijn ontvangen zijn terug te vinden via deze 

Q&A lijst.  

 

Vraag: Klopt het dat er veel verschillende soorten zandvelden zijn, met verschillende prijzen en 

verschillende speel-eigenschappen? Kunnen we als leden ook kiezen/ sturen in het type zandveld, 

als het zandveld(en) zou(den) worden? 

Antwoord: Vooralsnog is de keuze van zandvelden beperkt en afhankelijk van het aanbod. Er zal 

in samenspraak met de gemeente en de KNHB gekeken worden naar de beste optie voor de club. 

Innovatie is iets wat daarbij mee zal wegen in de eindbeslissing. 

 

Vraag: Kan je iets meer toelichten over het watergebruik voor het waterveld? Wat is de impact ? 

Antwoord: De impact op het watergebruik zal meegenomen worden in de businesscase. 

Duurzaamheid is een belangrijke graadmeter voor het maken van de plannen. Mochten we 

overgaan op het aanbesteden van een waterveld zal het streven zijn om beide velden duurzaam 

te voorzien van water.  

 

Vraag: Moeten we in de volgende bijzondere ALV als we gaan beslissen over investeringen in 

nieuwe velden, ook niet gaan beslissen over het wel/ niet doorgaan over blaashal? 

Antwoord: Op dit moment hoeven we niet te kiezen tussen een blaashal of een 

waterveld. De leden hebben gekozen voor een blaashal, dat kunnen we niet naast ons 

neerleggen. Daarvoor is een nieuwe stemming nodig. We nemen deze suggestie wel mee 

naar een volgende ALV. 

 

Vraag: Circulair was ook de opzet van veld 1. waarom functioneert dat niet meer? 

Antwoord: We hebben al sinds lange tijd problemen met de drainagebuizen. Hierdoor stroomt er 

niet genoeg water terug naar de bak om circulair te zijn. Door de gemeente worden de buizen 

regelmatig doorgespoeld, dit is slechts een tijdelijke oplossing. Vorig jaar zijn in opdracht van 
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Remco Landman enkele aanpassingen gedaan aan het systeem waardoor er een significante 

daling in het waterverbruik is ontstaan. 

 

Vraag: Als je nu een nieuwe optie hebt om een waterveld aan te leggen zou je dan niet 

opnieuw met elkaar moeten bespreken of de blaashal dan nog steeds een wens is. 

Aangezien het maar gaat over 3 maanden zaal ten opzichte van plezier van 9 maanden 

plus waterveld. 

Antwoord: Op dit moment ligt de keuze niet voor of een blaashal of een waterveld. De 

leden hebben gekozen voor een blaashal, dat kunnen we niet naast ons neerleggen. 

Daarvoor is een nieuwe stemming nodig. We nemen deze suggestie mee naar een 

volgende ALV. 

 

Vraag: Bij HGC, RP en cartouche staan de blaasbal op waterveld. Vergunning is toch niet 

op een veld aangevraagd?? 

Antwoord: Ja, is wel op veld 2 verkregen. 

 

Vraag: En hoe zit het met de Financiële exploitatie van de blaashal. Clubs krijgen de 

begroting qua hal niet meer dekkend. 

Antwoord: De exploitatie is doorgerekend en is haalbaar. Daarbij is geen rekening 

gehouden met omstandigheden zoals Corona of langdurige rechtzaken. 

 

Vraag: Wanneer krijgen de trainers hun contracten? 

Antwoord: Volgende week worden de laatste contracten gedeeld met de betrokkenen. 

 

Vraag: Betalen we ook nu weer trainers door ondanks dat ze geen zaaltraining gaan geven? 

Antwoord: Nee 

 

Vraag: Is trainers gevraagd om uit solidariteit - net als bijv. Goalieworks - een financieel gebaar te 

maken in deze voor HCY moeilijke tijd? 

Antwoord: Dat is in verband met de ontvangen subsidies niet de juiste manier. We hebben 

daarnaast trainers gevraagd om langer training te geven in het seizoen. 

 

Vraag: Is bekend of lopende subsidies ihkv Corona worden gecontinueerd? 

Antwoord: De beschikbare subsidies zijn aangevraagd en (deels) verkregen. Of er met de met de 

nieuwe maatregelen ook subsidies worden verstrekt is nog niet bekend. 

 

Vraag: Zijn de kosten voor de jongste jeugd training (Movella) verwerkt in de begroting?  

Antwoord: De actuele stand is niet verwerkt inde begroting want deze is in juni vastgesteld, maar 

wel in de actuele prognose van de kosten. 

 

Vraag: Hoe zeker is dat de COVID bijdragen van de overheid definitief zijn en HCY niets hoeft 

terug te betalen? 

Antwoord: Voor 99 procent is dat zeker. 



Notulen Algemene Leden Vergadering 
13 oktober 2020 
 
 

C O N C E P T 
 

 

 

 

Vraag: Zijn alle trainerssalarissen wel bevroren of zijn er verhogingen toegekend? 

Antwoord: Deze zijn geindexeerd, net als de contributies. 

 

Vraag: Het is op het moment heel jammer voor ouders (en broers en zussen) om niet bij 
wedstrijden te zijn. Noodzakelijke maatregel natuurlijk maar wel jammer. 
Als we bij clubs om ons heen komen dan zijn daar diverse faciliteiten waardoor een 
wedstrijd kan worden opgenomen of in deze tijd dat ouders vanaf huis mee kunnen kijken 
bij de wedstrijd. Ik zou graag bij jullie de wens uit willen spreken voor een investering in een 
camera systeem die Livestream en analyseren van wedstrijden mogelijk maakt. 
Verder willen veel trainers met teams de sleep push oefenen. Een geducht wapen in de 
wedstrijd. Zeker nu steeds meer teams op een hoger nivo spelen is het fijn en belangrijk dat 
een trainer goed uitgerust op het veld staat om dit te kunnen doen. Op dit moment heeft 
HCY een sleeptafel maar tegenwoordig bestaat er ook een dragflick trainer.  
Antwoord: Wij ondersteunen de wensen voor een dragflick trainer en een camerasysteem. 
Beide zijn helaas niet opgenomen in de lopende begroting van dit seizoen. Dat betekent dat 
er eerst moet worden gezocht naar financiering van beide initiatieven, je kunt dan denken in 
de vorm van sponsoren, de Vrienden van HCY, GCA en/of door eventuele subsidies. De 
lopende begroting bevat door de huidige onzekere tijd te veel uitdagingen om daar 
tussentijds grote verschuivingen in aan te brengen. Voor wat betreft het camerasysteem 
loopt een onderzoek naar de verschillende opties en mogelijkheden, uitgevoerd door Friso 
Sybrandy en Jeroen de Jong.  
Graag ontvangen we een concreet voorstel/plan voor de dragflick trainer. Met daarin 
antwoorden op: in welke leerlijnen zou het passen. En hoe dit gefinancierd kan worden. 
 
Vraag: Een camerasysteem zou issues kunnen opleveren op het gebied van 

privacy.  Hockey.nl heeft hier recent iets over gemeld. In de voetbalwereld loopt een rechtszaak. 

Antwoord: Klopt, dat moeten we goed volgen. We overleggen daarom ook met onze privacy 

officer hierover, mocht het relevant worden. 

 

Vraag: Wat zijn de plannen voor ledenwerving ? 

Antwoord: We zorgen er voor dat HCY vaker in de media komt en daardoor bekender wordt 

voor potentiele leden. We zorgen ook voor meer binding met de huidige leden die onze 

ambassadeurs zijn, bijv. via social media en het HCY Magazine. Ook is de TRIM flink bezig met 

werven, want we zeer blij mee zijn. Ook de JJ gaat weer, als dat mogelijk is, clinics en andere 

wervende activiteiten organiseren voor nieuwe leden. Afgelopen seizoen hebben we ook acties 

gevoerd (gratis stick voor JJ en een beloning voor Member gets Member ) die we opnieuw willen 

inzetten dit jaar. 

 

8. Sluiting 

Bedankt aan alle HCY-ers die aanwezig zijn geweest bij deze interessante en bijzondere 

ALV!  

http://hockey.nl/

